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عابدینی: هر چقدر به ظهور نزدیک میشویم، سرعت و شدت حوادث زیاد خواهد شد

حجتالاسلام و المسلمین عابدینی گفت: هر چقدر به جریان ظهور نزدیک میشویم از علائم آن این است که سرعت و

شدت حوادث زیاد خواهد شد .

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی گفت: هر چقدر به جریان ظهور نزدیک می شویم از علائم آن این است که سرعت و شدت
حوادث زیاد خواهد شد .

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی استاد اخلاق و عضو هیئت امنای سازمان دارالقرآن الکریم در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص
وقایع اخیر در سوریه و حملات تکفیری ها گفت: هر چقدر به جریان ظهور نزدیک می شویم از علائم آن این است که سرعت و
شدت حوادث زیاد خواهد شد و به همین علت فتنه ها و ابتلائات بالاتری رخ می دهد این برای مؤمن در حالی که ابتلایی است و

در هر روز و هر لحظه ممکن است به آن مبتلا باشد، اما بشارت است.

وی ادامه داد: بشارت از این جهت که مؤمن، قوای وجودی او برای به فعلیت رسیدن آمادگی بیشتری پیدا کرده، لذا شدت ابتلائات
علامت قدرت مؤمنین و جامعه ایمانی است. اگر سرعت بلایا بیشتر می شود علامت این است که قدرت بازیابی مؤمنین با شرایط

جدید و قدرت تطبیق با مرحله قبل بالاتر رفته و مؤمنین را برای حقیقت بالاتری آماده می کند.

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی با تاکید بر اینکه اینها رزمایشی است که برای جریان نهایی ظهور پیش خواهد آمد، افزود:
ابتلائات زمینه ساز مسئله ظهور است شعار مؤمن این است: «فَإِذَا فَرَغۡتَ فَٱنصَبۡ» هر کاری که به نتیجه می رسد کار بعدی قد
علم می کند و خدای سبحان مؤمن را با این شرایط، پسندیده که این سرعت حوادث برای مؤمن پیش می آید. وقتی به سیر

حوادث نگاه می کنیم می بینیم حوادث بیشتری در تاریخ برای مؤمنان پیش آمده است.

این مفسر قرآن با بیان آیاتی از سوره فتح گفت: این حوادث در عین شتاب و شدتش بسیار مهم است.«هُوَ الَّذِی أَنْزَلَ السَّکِینَةَ
فِی قُلُوبِ الْمُؤْمِنِینَ» بنابر قول خدای سبحان که آرامش را در عین اضطرار در قلوب مؤمنین جاری و ساری می کند. اینکه در اوج
شدت ها می بینیم مردم لبنان و مردم غزه و سوریه و مؤمنین محور مقاومت در همه جهات در هر شدت سکینه و آرامش کاملاً در
وجودشان می بیند. بر همین آیه قرآن استدلال دارد. بر خلاف دشمنان که با کوچک ترین حرکت هایی اضطرابشان زیاد می شود

که تحمل برایشان سخت می شود.

وی ادامه داد: این شدت ها و ابتلائات آرامش را برای قلب مؤمنین خداوند ایجاد می کند.خداوند ایمان مؤمنان را افزایش می دهد
تا باور و معرفت و انگیزه ایمان در دو جهت معرفتی و انگیزشی بیشتر شود.«لِیَزْدَادُوا إِیمَانًا مَعَ إِیمَانِهِمْ»

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی با اشاره به کلام خدا «وَلِلَّهِ جُنُودُ السَّمَاوَاتِ وَالْأَرْضِ ۚ» در سوره فتح گفت: زیبایی کار مؤمنین
این است که می بینند که تمام آسمان و زمین لشگر خداست و برای اینکه این مسئله بیشتر در متن ابتلائات آشکار شود و ایمان
و باور مؤمنان قطعاً کارساز است. مؤمن وقتی در فشار و تنگناها قرار می گیرد جنود و لشکربودن آسمان و زمین برای خدا را
بیشتر احساس می کند. پس برای اینکه ایمان مضاعف شود این شدت ها و سختی ها لازم است.و در پایان هم خداوند می

فرماید: «وَکَانَ اللَّهُ عَلِیمًا حَکِیمًا»

وی گفت: اگر این شدت ها پیش می آید این ازدیاد ایمان نفس ورود به مراتب عالی بهشت را رقم می زند که ظهورش در اینجا
سکینه و آرامش است و حقیقتش دخول در جنت است که آرامشش را بر قلب مؤمنان صادر می کند.«لِیُدْخِلَ الْمُؤْمِنِینَ وَالْمُؤْمِنَاتِ

جَنَّاتٍ تَجْرِی مِنْ تَحْتِهَا الْأَنْهَارُ خَالِدِینَ فِیهَا»

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی با تاکید بر آیه «وَیُکَفِّرَ عَنْهُمْ سَیِّئَاتِهِمْ» گفت: مؤمن در این ابتلائات نقص هایش به سرعت
می ریزد و کمالی که جامعه ایمانی باید نشان دهد بروز می دهد و این امر همان «وَکَانَ ذٰلِکَ عِنْدَ اللَّهِ فَوْزًا عَظِیمًا» فوز عظیمی
نزد خداست. بعد از اینکه خدای سبحان می فرماید سکینه و آرامش را نازل می کند و جنود آسمان و زمین را می بیند. می
فرمایند: «وَیُعَذِّبَ الْمُنَافِقِینَ وَالْمُنَافِقَاتِ وَالْمُشْرِکِینَ وَالْمُشْرِکَاتِ» و ابتدا منافقین را ذکر می کند تا نشان دهد شدت کار منافقین از

مشرکین بدتر است.

این استاد قرآنی ادامه داد، خداوند می فرماید: «الظَّانِّینَ بِاللَّهِ ظَنَّ السَّوْءِ ۚ عَلَیْهِمْ دَائِرَةُ السَّوْءِ» منافقین و مشرکین که «الظَّانِّینَ
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بِاللَّهِ» هستند. اینها به خدا بد گمان هستند و باور به خدا ندارند که این بدی آنها را احاطه خواهد کرد.«وَأَعَدَّ لَهُمْ جَهَنَّمَ ۖ وَسَاءَتْ
مَصِیرًا» و خداوند لعن و غضبش را برای اینها قرار داده است.جنود آسمان ها و زمین برای مؤمنین آرامش ایجاد می کند و همین

جنود برای منافقان شدت و عقاب خواهد کرد.

حجت الاسلام و المسلمین عابدینی با تاکید بر این روزهای سوریه گفت: با توجه به اینکه انواع و اقسام گروه های نفاق در
سوریه قد علم کردند در همان روزی که آتش بسی در لبنان ایجاد می شود کام مؤمنین آرامشی می خواهد پیدا کند، تکفیری ها
دوباره علمی را بلند می کنند و مؤمنین را دوباره به زحمت و مشقت می اندازند اما این زحمت و مشقت ها برای مؤمنان «لِیَزْدَادُوا
إِیمَانًا مَعَ إِیمَانِهِمْ» است. این امر ظهور و بروز حقیقت ایمانی است که برای مؤمن به فعلیت می رسد و برای ظهور آماده می

شود.

وی در پایان گفت: امیدواریم در ابتلای جدیدی که پیش آمده محور مقاومت را در کنار هم قرار دهد. برای حوادثی که بعد از این
است آماده می کند چه بسا به دست دشمن کاری محقق شود که ما به راحتی نمی توانستیم زمینه آن را فراهم کنیم اما این
آماده سازی به دست دشمن محقق می شود تا نیروهای مؤمن در سوریه به امر عظیمی که ممکن است در پیش باشد کمک

شایان و وافری کنند و زمینه ساز نتیجه ای شود که بینی صهیونیست و استکبار به خاک مالیده شود.
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